
 

 

9 b Besvarande av föregående års motioner 

"Vid årsmötet den 15 augusti 2020, under punkten 9. fick styrelsen i uppdrag 
utreda frågan kring bom vid infart och kan meddela följande: 

Styrelsen har kommit fram till, att med hänvisning till Förrättningsprotokoll 
daterat 1976-03-10, har vi inte rätt att sätta upp någon bom. 

I protokollet står det under punkten 6. Föreskrifter rörande föreningens 
väghållning citat; "Grind eller led finns ej nu å föreningens vägar och får ej 
heller uppsättas."  

Styrelsen anser härmed att frågan tills vidare är avslutad. 

Som parentes kan nämnas, att styrelsen dock gjort förfrågan angående 
automatisk bom med fjärrkontroll och kostnaden för en sådan skulle hamna 
mellan 120.000 – 150.000 kronor, men någon bom kommer alltså ej att sättas 
upp." 


